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Veniu a gaudir de tots aquests avantatges a les Estacions de Servei:

  BP Sant Marc – Carretera General, Racons. AD100 - Canillo

 BP Sant Marc II – Carretera General, 1. Prat de Cal Esteve. 
AD600 - Sant Julià de Lòria

 BP Encamp Centre I – Av. François Mitterrand, 120.  
AD200 - Encamp

 BP Encamp Centre II – Av. François Mitterrand, 84.  
AD200 - Encamp

Molt aviat estalviaràs diners, aconseguiràs 
regals i descomptes exclusius a totes les 
Estacions de Servei BP de Carburants Garal

JUGADOR D’HOQUEI 

Arnau Dilmé

uè significa per a
vostè la selecció?
Fa un terç de la meva
vida que jugo a l’An-

dorra Hoquei Club, amb els ma-
teixos companys que després ens
trobem a la selecció. Fins ara era
una continuació de l’any, però
competint arreu. Ara, la gent
marxa a estudiar fora, a jugar a
altres clubs, i la selecció significa
un retrobament amb la família.

Heu tornat ara de l’Europeu, i el
Mundial sub-20 del 2017 podria
ser la darrera cita junts...
Seria el darrer compromís junts
com a selecció sub-20, però con-
fio que tornarà la selecció absolu-
ta nacional, on la meva generació
podrà jugar més anys plegada, i
representar Andorra. De moment
l’any vinent serà o Mundial sub-
20 o absoluta, les dues coses no.  

Ah! L’any que ve hi haurà selec-
ció absoluta després de 7 anys
d’absència?
Potser no és l’any vinent, algun
dia o altre acabarà sortint. Hau-
rem de posar voluntat per trobar-
nos i entrenar, i sobretot fer viable
la part econòmica. 

I l’objectiu d’aquesta nova eta-
pa de l’absoluta seria...
Primer de tot, competiríem en la
tercera divisió del món, és a dir, la
divisió C. L’objectiu seria anar
pujant amb els anys a la màxima
divisió, l’A. Trobo que és un ob-
jectiu prometedor.

I tant que sí! A més competir
arreu fa posar Andorra al mapa.
Totalment d’acord, ara acabem
de tornar de l’Europeu a Suïssa,
on molta gent suposo que no sa-
bia què era Andorra, ni on estava.
Després d’enfrontar-se a nosal-
tres, això ha canviat. 

Per cert, que l’Europeu no va
anar com volíeu...
No, la setena plaça no era el que
esperàvem, vam acabar una mica
frustrats però vaja, he girat full ja,
i toca pensar en altres coses. 

Com per exemple els exàmens
de la carrera, oi?
Sí, precisament estic estudiant
Enginyeria Mecànica a l’UPC, i
ara em toca canviar el xip i estu-
diar, que tinc els parcials.

Sona complicat aquest grau...
No tant com sembla, jo sóc bo en
matemàtiques i física, i quan va
arribar el moment de triar, la res-
ta no em cridava l’atenció i això és
quelcom que de tota la vida
m’havia agradat.

Tant com l’hoquei?
No, però tot just acabo de comen-
çar, estic fent primer, i fa que jugo
tota la vida. De fet, ara estic a dos
equips, el júnior del Vendrell,
amb qui aspirem a guanyar el
Campionat d’Espanya, i amb el
segona catalana, així que dedico
més temps a entrenar i jugar.

Quin doblet! i per compaginar-
ho tot... com ho fa?
És fàcil, visc a Vilanova i és on es-
tudio als matins. Els entrena-
ments són a la tarda al Vendrell,
per tant, tinc temps d’anar i en-
tremig estudiar. L’únic la família,
que està a Andorra, i amb dos en-
frontaments el cap de setmana és
impossible pujar-hi.

Q

“Jugar amb la selecció és com
retrobar-se amb la família”

>> Té 18 anys i en fa 12 que juga a hoquei, la seva passió
Integrant de la selecció d’Andorra sub-20, setena al darrer Europeu, ara espera que

reneixi en un futur no gaire llunyà la selecció absoluta per poder representar el país.

prop
de

CARLOTA ALEGRE

Just ahir escoltava a la televisió pú-
blica l’expressió “ús abusiu del de-
bat públic”, acompanyada tot se-
guit de la frase “un cas que s’ha
volgut mediatitzar molt”. Les va
pronunciar amb cert deix de la-

ment Marc Ballestà, conseller gene-
ral de DA, en referència al cas Ma-
teu. No entro en l’afer, sinó en la uti-
lització de les paraules del jove
conseller. Quan el vaig escoltar, rà-
pidament em vaig preguntar: pot
arribar a ser abusiu un debat públic
sobre un afer públic d’interès pú-
blic? La resposta és que un afer que
afecta un servidor públic en les se-
ves funcions com a tal, que genera
un interès públic i, per tant, un de-
bat públic mai pot ser qualificat d’a-
busiu. Ja em disculparan els lectors

la utilització de forma reiterada de
la paraula públic, però és que en ella
hi recau la importància de la qualifi-
cació. En el debat públic tothom té
dret a participar-hi, no és patrimoni
ni exclusivitat d’uns quants, i d’això
ja en sabien una estona a les àgores
de les polis de l’Antiga Grècia.

Per tant, el debat polític ha de ser
sempre un debat públic, però com
que els protagonistes, és a dir, els
polítics, no faciliten que sigui així,
per això existeixen els canals de co-
municació a través dels mitjans de

comunicació, sigui quin sigui el seu
format: ràdio, televisió, premsa es-
crita o digital. Perquè ens enten-
guem: és mediatitzant-los (segon
lament del jove polític demòcrata)
com contribuïm al seu debat pú-
blic. Una altra cosa és que la realitat
ens deixa la constatació que no es
poden fer tan públics com caldria
perquè s’intenta, i sovint s’aconse-
gueix, obstruir el seu pas cap a la
ciutadania en una clara vulneració
del seu dret d’accés a la informació
pública.

la seca, 
la meca i... Debat 

públic
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